



INFO-TRAVAUX

Travaux publics | Public Works

250, avenue Bedbrook, Montréal-Ouest (Québec) H4X 1S1
250 Bedbrook Avenue, Montreal West, Quebec H4X 1S1

☎ (514) 485-8597

☎ (514) 484-4589

✉ travauxpublics@montreal-ouest.ca
publicworks@montreal-west.ca

June 25, 2026

COURTNEY INFRASTRUCTURE PROJECT

Work schedule, access, and parking update

The Town is providing this update on ongoing work related to the Courtney infrastructure project and to share important information regarding the work schedule, access, and parking in the area.

Work schedule

Please be advised that the contractor is scheduled to work on Canada Day, Wednesday, July 1, 2026. No work is scheduled for Friday, July 3, 2026.

Access and excavation work

The project is proceeding as scheduled. Gravel access is currently available on Courtney between Ballantyne and Brynmor. Excavation work is expected to begin in the dead-end section at the beginning of the week of July 6, 2026, and will progress toward Brynmor. Prior to excavation of the road, residents must remove their vehicles from the affected section, as driveway access will not be available while this work is underway. Pedestrian access will be maintained at all times. This phase of work is expected to take approximately four weeks (weather permitting).

Parking

Parking will be permitted on nearby streets, including Westland, Ballantyne, and Carnarvon, where posted restrictions allow. Please note that parking on Brynmor will not be permitted. Residents requiring longer-term parking may also park at Town Hall free of charge by contacting the Town at 514-481-8125 to register their vehicle in advance.

Canada Post

Residents experiencing mail delivery issues during the work period may pick up their mail at the post office located at 6897 Côte-St-Luc Road, Côte Saint-Luc, QC H4V 1J0.

The Town thanks residents for their patience and cooperation throughout this important infrastructure project.



INFO-TRAVAUX

Travaux publics | Public Works

250, avenue Bedbrook, Montréal-Ouest (Québec) H4X 1S1
250 Bedbrook Avenue, Montreal West, Quebec H4X 1S1

☎ (514) 485-8597

☎ (514) 484-4589

✉ travauxpublics@montreal-ouest.ca
publicworks@montreal-west.ca

Le 25 juin 2026

TRAVAUX D'INFRASTRUCTURE COURTNEY

Mise à jour sur l'horaire des travaux, l'accès et le stationnement

Les travaux liés au projet d'infrastructure Courtney sont en cours. Cet avis vise à informer les résidents de l'avancement des travaux, ainsi qu'à fournir des renseignements importants concernant l'horaire, l'accès et le stationnement dans le secteur.

Horaire des travaux

Veuillez noter que l'entrepreneur prévoit travailler le jour de la fête du Canada, soit le mercredi 1^{er} juillet 2026. Aucun travail n'est prévu le vendredi 3 juillet 2026.

Accès et travaux d'excavation

Le projet progresse comme prévu. Un accès en gravier est actuellement disponible sur Courtney entre Ballantyne et Brynmor. Les travaux d'excavation devraient débuter dans le cul-de-sac au début de la semaine du 6 juillet 2026 et progresseront vers Brynmor. Avant l'excavation de la chaussée, les résidents devront retirer leurs véhicules de la section touchée, car l'accès aux entrées privées ne sera pas possible pendant ces travaux. L'accès piétonnier sera maintenu en tout temps. Cette phase des travaux devrait durer environ quatre semaines (si les conditions météorologiques le permettent).

Stationnement

Le stationnement sera permis dans les rues avoisinantes, notamment Westland, Ballantyne et Carnarvon, là où la signalisation le permet. Veuillez noter que le stationnement sur Brynmor ne sera pas permis. Les résidents ayant besoin d'un stationnement de plus longue durée pourront également stationner gratuitement à l'hôtel de ville en communiquant avec la Ville au 514-481-8125 afin d'enregistrer leur véhicule à l'avance.

Postes Canada

Les résidents éprouvant des problèmes de livraison du courrier pendant la période des travaux peuvent récupérer leur courrier au bureau de poste situé à 6897, Chemin de la Côte St-Luc, Côte-Saint-Luc, H4V 1H0.

La Ville remercie les résidents de leur patience et de leur collaboration tout au long de cet important projet d'infrastructure.